

Protokoll

Förbundsstyrelsens sammanträde 2026-06

Söndag 24 maj, kl. 9.00-11.00 via zoom

Närvarande:

Henrietta Florén, ordförande,
Sofia Månsson, vice ordförande, frånvarande
Malin Johansson, sekreterare
Hanna Gothäll, ledamot
Ivan Rimac, ledamot
Conny Andersson, ledamot
Johan Lindgren, ledamot

Adjungerad: valberedningen genom Moa Lindell

1. Sammanträdets öppnande
Henrietta förklarar mötet öppnat
2. Val av ordförande för mötet
Henrietta väljs till mötesordförande
3. Val av sekreterare för mötet
Malin väljs till mötessekreterare
4. Val av justerare av protokollet
Ivan utses till justerare
5. Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs med ändringen att ekonomi och Sverigeläger slås ihop till en punkt.
6. Genomgång av föregående mötesprotokoll
Föregående protokoll går igenom och läggs till handlingarna.
7. Valberedningen (stående punkt)
*Ordförande för valberedningen är i år Anna Spangfort
Vice ordförande är Moa Lindell
Sekreterare är Niklas Serrebo Hansson*

Till nästa årsstämma: Ordförande för valberedningen ska utses under stämman.

Valberedningen jobbar med att se över sitt årshjul.
-Beslutas att:
feedback från förra året ges under det fysiska mötet i augusti.
8. Per Capsulambeslut
Beslut har tagits Per Capsulam via mail den 5 maj 2026 att uppta Helsingborgs Aikidoklubb som medlem i Svenska aikidoförbundet. En enig styrelse ställer sig bakom beslutet förutom att Sofia Månsson avstått att rösta på grund av jäv.
9. Ekonomi + Sverigeläget
Färre än beräknat kom på festen och även deltagaravgifterna kommer att ligga på en lägre

Protokoll

*nivå än väntat. Transport av mattor hamnade långt under budget.
Instruktörerna är inte klara med att lämna in sina reseomkostnader och vi väntar på faktura för matthyra för att kunna få en fullständig ekonomisk rapport.*

Vi har hört mest positiva åsikter om lägret. Önskemål om att det skulle finnas läger T-shirt har lämnats, att det var lite kort om tid mellan passen.

Magnus Hartmans bilder från lördagen finns publicerade på facebook och instagram.

Beslutas att:

Gå ut med en förfrågan till klubbar om att arrangera kommande läger 2028.

Svar behövs till årsskiftet.

Styrelsen jobbar fram en "lathund" med saker som behöver göras vid arrangemang av Sverigeläger och vilka punkter styrelse och graderingskommittén är behjälpliga med även om klubbar anordnar lägret framöver.

10. Uppvisningstruppen

- Beslutas att:

utse Leonard Thimfors till ny trupptränare och tillförordnad truppleddare.

Truppleddare utses senare när vi vet vilka som kommer att fortsätta i truppen.

Uppvisningstruppen får i uppdrag att genomföra uppvisning under jubileumslägret.

11. Jubileumslägret -planeringsgrupp

Flyg är bokat till dojo Cho och hans uke, hotell är bokat

Mattor är bokade från Torvalla, men det behövs en bekräftelse. Mattor från Vanadis och Stockholms budoförbund är också bokade.

- Beslutas att tillsätta Magnus Burman som ansvarig för arbete med jubileumslägret.

En grupp med deltagare från styrelsen (Henrietta, Johan och Conny), graderingskommittén och ytterligare personer som kan behövas arbetar vidare med lägret. Magnus tar in de som behövs i gruppen.

- Merchandise, Ivan ber Helene att göra ett förslag, Magnus ber Christian att göra ett förslag.

-Uppvisning - dojo Cho håller en uppvisning och uppvisningstruppen håller en uppvisning

-Graderingskommittén - tar fram en uppförandekod/förhållningsregler

- Ivan lägger upp en landningssida om lägret omgående.

12. Jämställdhetsenkäterna uppföljning

- Malin och Hanna ges i uppdrag att jobba vidare med att presentera resultatet av enkäterna.

13. Datum för årsstämma

Beslutas att:

Årsstämma hålls helt digitalt lördagen den 10 april 2027

14. Graderingskommittén

Förfrågan har kommit från graderingskommittén om att få sitta med som adjungerande vid styrelsens möten.

Beslutas efter omröstning att:

Protokoll

*Bjuda in graderingskommitten oftare när vi diskuterar strategiska frågor där de berörs och där vi har behov av deras kunskaper och synpunkter.
Dock inte som adjungerade vid samtliga möten.*

15. Internationellt
Inget att rapportera

16. Kommunikation och hemsida
Ivan efterfrågar protokoll från årsmötet. Det håller på att justeras slutgiltigt och bör komma inom kort.

Malin och Hanna ska få tillgång till att lägga upp saker på hemsidan framöver så att protokoll och nyheter kommer ut snabbare.

17. Övrigt
Inga övriga frågor

18. Kommande möten:
Måndag 15 juni kl 19-21 digitalt
Lördag 23 augusti 9-16 fysiskt möte (revisorerna bjuds in)

Förslag på mötesdatum:
söndag 23 november, 9-11.15, digitalt

Malin tar fram förslag på möten i september och oktober till nästa möte.

19. Mötets avslutande
Henrietta förklarar mötet avslutat

ordförande, Henrietta Florén

sekreterare, Malin Johansson

justerare, Ivan Rimac